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Sak 37/22 Oppgaver fra forrige møte
Oppgave Hvem? Utført?

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Nuri Ja

Spørre om noen kan være referent på stormøtet Beate Ja

Skrive svar til Vokalium Jonas Ja

Sende svar til Vokalium Anna Ja

Sende svar fra HS til Jubkom Anna Ja

Oppgaver som ikke ble løst sist:
- Svar fra jubkom om de kan arrangere 25 års

v&a.(Anna)
- Legge ut skjema for genser design (Beate)
- Sjekke ut pris/leveringstid (Beate)

Anna: Ja, de kan
arrangere
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- Surstrømning opp til Trondheim (Ida) Beate: Skal få tilbud på
genser først. Kan legge
ut genserdesign etterpå

Ida: Det kommer
18-20. mars

Sak 38/22 Ris og Ros
Ris
Ekskludering i linjeforeningen:

- Ubehagelig å sitte på kontoret, når det kun er snakk om arrangementer man er ekskludert av.
- Pågått i ca. 2 uker, hver dag
- Ønsker at HS blir mer bevisst på at det som skjer i linjeforeningen nå for tiden, føles som

ekskluderende
- HS skal være mer bevisste, og kontorvaktene skal prøve å være mer oppmerksom på slik prat.

Vårfest:
- Kjipt at vårfesten havner på samme dag som revyhelgen
- Vi beklager, og er på sak med å prøve å finne en løsning.

Innkjøp til kontoret:
1) Vannmugge. Viktig å drikke nok vann

- Vi foreslår løsningen om å bruke en vannkanne for kaldt vann.
2) Bursdagslys.

- Hyggelig forslag men vi tenker vi må si nei til dette.
- Det er forbudt med flammer på NTNU

Vanskelig å booke kontoret:
- Tungvint å få tilgang til kalender for å sjekke om kontoret er ledig

- Kalenderen er nå tilgjengelig for alle, skal nå være lettere
- Prøvd å gjøre det lettere å booke kontoret med QR-koder
- Nettside gruppa i Nuk.med skal sjekke ut løsninger for booking av kontoret gjennom

nettsiden

Informasjonskanal og informasjonsflyt i linjeforeningen:
- Ikke optimalt med facebook
- Nettsiden har sine begrensninger
- Forslag til løsning er å poste informasjon på innsida. 2 muligheter

1) Bruke kanalene til studieprogrammene våre
2) Opprette en egen kanal

- Vi er klar over dette og ser nærmere på det



Ros
Stormøtet:

- God kake, glad jeg kom
- Det er godt å høre

Sak 39/22 Resterende movember challenges
- Challenges som er igjen:

o Jonas gir studass hjelp
o Jonas gå med hareører i en hel dag
o Nuri har tegnet bart en hel dag
o Jonas, Jens, Ida og Anna vokser leggene
o Date med Jens
o Squidgame
o Jens og Marie farger håret grønt (8900 kr samlet + bidragene fra HS gjennom

SquidGame)
- Challengene bør helst bli gjort innen to uker
- Finne en person som kan være Movemberkaptein.

o Kontorkom eller HS tar ansvar for dette.
o Saken blir tatt med videre til neste møte

- Jens kontakter Ruben for å finne date.

Sak 40/22 Opptak til komiteene
- Det ble laget en grov blæsteplan med;

o Blæsting i forelesninger
o Første – og andreklasse vafler
o Innlegg på Instagram
o Ytterligere planlegging gjøres etter møtet

- Søknadsfristen 13. februar blir utsatt til søndag 20. februar.
- Velkomstmail til nye medlemmer med viktig info og tilganger

o Dette blir tatt opp igjen på neste møte.

Sak 41/22 Leder oppdateringer
- I linjeleder møtet (28.01) ble det tatt opp:

o Mål for LL
▪ Ønske om å ta opp større saker, og være studentenes stemme i f.eks. media.
▪ Være en større sosial gjeng.
▪ Ta med komitéledere om det er noe som handler deres komite og kan være

nyttig at andre linjeforeninger får høre om.
o Avbestilling og tilbakebetaling av Åre

▪ Mange linjeforeninger som ikke fikk betalt medlemmene sine tilbake.
▪ Må være forsiktig med avbestillingstider, forsikring osv. i fremtiden også.

o Gløsmesterskap
▪ Planlegging fortsetter.

- Møte med NV fakultetet (02.02)
o Flere måtte avlyse ulike arrangementer ved semesterstart.



o De kommer kanskje tilbake til kontorene sine slik at vi kan møte dem.
o Planer for kommende studiestart:

▪ Workshop om risikovurdering av fadderuka.
▪ Samarbeid mellom linjeforeningene.
▪ Kanskje få plan for studiestart tidligere, og ikke rett før sommer.

- Møte med NV lederne (04.02)
o Oppdatering om arkivskap med andre linjeforeninger:

▪ Spanskrøret og Delta har bare lyst på en skuff, og ser på mulighetene med
Beate.

▪ Selv om de ikke blir med på avtalen har V&A fått lov til å bruke fellesarealet i
lageret til arkivskapet.

- Linjeforeningene skal begynne å legge inn arrangementer i Linjeforeningskalenderen.
- Jubkom ba om å utsette frist, og det fikk de innvilget

o Siste gang de får utsatt frist
- Sendt forespørsel om booking av studenterhytta til Krabbe i mars

o De er fullbooket.
o Blir ingen utsatt Krabbe.

Sak 42/22 Kasserer oppdateringer
- Valgkomtéen til Ridder av Den Röda Ulv

o Blir ingen ridder i år, da det ikke kom inn noen nominasjon.

Sak 43/22 Nestleder oppdateringer
- Stormøtet
- Ferdig med grønndresser

Sak 44/22 Faddersjef oppdateringer
- Møte med de andre faddersjefene på NV

o Gikk fint
o Snakket om ulike arrangementer slik at ting ikke skal krasje og for å planlegge felles

arrangementer
o Snakket om når de ulike foreningene tenker å bruke grillen

Sak 45/22 Arrkom oppdateringer
- Møte med komiteen i morgen
- Planlegger vinter-OL og vårfest/låvefest

o Prøvd å bytte dag til fredag 25 så det ikke krasjer med premieren til revyen.
o Fått svar at fredag ikke er mulig, bedt om «venteliste» i tilfelle noen må avlyse.

- 1 komitemedlem har gitt seg
- Beer mile blir 29.april

o Plakat og facebook bander er ferdig og kan benyttes når det trengs.
o Jens og Oda fra arrkom tar videre oppgaven med å arrangere.
o Ida setter Jens og Oda i kontakt med hverandre



Sak 46/22 Bedkom oppdateringer
- Novartis-bedpres tirsdag 01.02, S3

o God stemning med 70+ oppmøtte
- Ny bedkom-logo er mer eller mindre ferdig

o Laget av Nurinnisa
o Ny VIVO-logo kommer også

- Filmkveld tirsdag 08.02, R9
o Inception

- CIRiS-bedpres torsdag 10.02, 18:00-19:00, R1
o Påmelding via nettsiden
o Skuffende få påmeldt hittil

- 2 bedkomere har slutta (15 igjen)

Saksopplysning: Nukleomedia oppfordrer alle til å ha mer engasjerende tekst på arrangementer.

Sak 47/22 Nukleomedia oppdateringer
- Ny komitéstruktur:

- Jobber med å forbedre kommunikasjonen i linjeforeningen.
o Vanskelig å finne ut av hvilken kommunikasjonsplattform som er den beste
o Nettsidegruppen er på saken og kontakter andre linjeforeninger for inspirasjon

Sak 48/22 Kjeller oppdateringer
- Ingenting å melde



Sak 49/22 Kontorkom oppdateringer
- Hadde workshop møte
- Plan fremover:

o Bake-Off: uke 6-9
o Klessbyttekveld: uke 7
o Spillekveld på Work Work: uke 8
o Filmkveld: uke 10
o EPVU: uke 10 eller 11
o Ninjaleken: uke 11

- Ikke datobestemte arrangementer:
o Strikkekvelder
o Filmkveld
o Vin-kveld

Saksopplysning: Kontorkom kontakter Beate med datoer til de ulike arrangementene slik at de blir
lagt ut på nettsiden.

Sak 50/22 Undergruppe oppdateringer
Shanglelauget, Vokalium, V&A Allsidighet, Bumblebeats, InVitro, Revyen, Trollkom,
V&AIL, Spanskymisten, SkeiV&A, V&A Klatring

- Ingen oppdateringer ble meldt

Sak 51/22 Plan fra Jubkom
- Styret leste gjennom revidert plan, og var fornøyd med lokal endring
- Styret leste gjennom revidert budsjett til 50 års jubileum til Alkymisten
- Jubkom har også svart på spørsmålet om hvem som skal betale for utgiftene. Det er V&A
- Med flertalls stemmer godkjente styret planen, men ønsker fortsatt en ny budsjettplan med

faktisk pristilbud og søknad om spons.
- Styret hadde fortsatt noe spørsmål angående budsjettet og ønsket å ta en samtale med jubkom

for oppklaring.
o Billettene går i minus
o Søkt støtte til ingenting
o Jens, Ida, Kristoffer, Nurinnisa og Jonas skal snakke med dem

- Anna sender mail til jubkom med styrets konklusjon

Sak 52/22 Godkjenning av referater
- Forslag til endring:

o Leder, nestleder og kasserer ikke må godkjenne referat, men alle har rett til å komme
med kommentarer og endringsforslag

o Referatet godkjennes på neste styremøte
o Kommentarene legges inn av styret innen én uke etter at den er lagt ut på Slack

- Endring ble enstemmig vedtatt



Sak 53/22 Nyhetsbrev
- I nyhetsbrevet blir det informert om:

o Komité opptak
o Vinter-OL
o Klesbyttekveld
o Spillkveld
o Aktiviteter ved Realfagskjelleren
o Frist for å sende info til Beate: torsdag kveld 10. februar

- Beate lager en plan som HS fyller ut med informasjon om hva som skjer i linjeforeningen
- Beate sender tidligere nyhetsbrev til HS for inspirasjon

Sak 54/22 Oppgaver til neste møte

Oppgave Hvem? Utført?

Ta kontakt med Ruben og movember-date Jens

Jens og Oda settet i kontakt med hverandre Ida

Sende jubkom mail ang. Alkymisten jubileum Anna

Lage en plan for HS som fylles med aktiviteter i V&A Beate

Sender gamle nyhetsbrev til HS Beate

Sak 55/22 Konstruktiv møtekritikk
- Komme med et forslag til hvordan problemstillingen kan løses
- Hvis et nytt tema kommer opp under samtalen, kan dette bli tatt opp på neste møte
- Detaljer av planer/saker som angår hele HS tas på møtet, andre planer/saker tas etter møte med

folk dette inngår


